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Upozor � ujeme ob � any, �e firma TERRA pozemkové úpravy, 
s.r.o. Šumperk ve spolupráci s firmou Lesy � R bude b � hem 
roku provád � t údr�bu koryta potoka a likvidaci b � ehových 
porost � . Majitelé p � ilehlých pozemk �  budou kontaktováni 
pov �� enými pracovníky Les �  � R. Podrobn � jší informace vám 
podá starosta obce. 
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Svaz �en upozor � uje, �e uzáv � rka zájezdu do D � tenic je 
10.4.P � i malém po � tu zájemc �  se zájezd ruší. �
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